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گفته امام فرمود آمریکا هیچ غلطی نمیتواند بکند. تا کی باید امید بستن به مذاکرات 1+5 نامعقول بود او با بیان اینکه

 تجربه کرد؟

لطفاالله دژکام، امام جمعه شیراز؛ 

لطفاالله دژکام، امام جمعه شیراز در خطبههای نماز جمعه این شهرستان گفت:

کشور ما الان فرصت برای جا در زدن ندارد. باید رو به جلو حرکت کرد.

به گزارش اسپادانا خبر، دژکام با اشاره به دیدار رئیسی با دیگر نامزدهای ریاست جمهوری عنوان کرد:

این یک حرکت تحسینبرانگیز برای حل مشکلات مردم است. باید از برخی روشنفکربازیها و ژست گرفتنها فاصله گرفت و
به حل مشکلات مردم فکر کرد تا در آینده نه چندان دوری نشاط سیاسی مردم افزایش پیدا کند.

نماینده ولی فقیه در استان فارس با بیان اینکه در مذاکرات 1+5 امید بستن به اینکه این کشورها مشکل را حل کنند نامعقول
بود گفت:

بعد از تغییر ریاست جمهوری در آمریکا مذاکره ادامه یافته اما چیزی تغییر نکرده است. اینکه ما انتظار داشته باشیم دیگرانی
مثل بایدن و ترامپ مشکلات ما را حل کنند بیهوده است چون تا خدا نخواهد هیچ کاری از پیش نمیرود و امام هم فرمود

آمریکا هیچ غلطی نمیتواند بکند. سرنوشت کشورهای همسایه را در اعتماد به این کشورها به ویژه آمریکا نمیبینید؟ تا کی
باید تجربه کرد؟
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